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BYSTRZYCA KŁODZKA (inf. wł.). W ostatnich latach w mieście ubyło mieszkań komunalnych. Było
to możliwe, bo gminie udało się zachęcić ich najemców do odkupienia od niej lokali, których w roku
2006 było ponad 1,6 tys. Do tej pory z ewidencji zarządcy zeszło około 1 tys. mieszkań sprzedanych
przy zastosowaniu korzystnych ulg zainteresowanym nabywcom.

To jednak nie oznacza, że zmniejszyły się wydatki związane z utrzymaniem substancji komunalnej jak
i kolejka osób oczekujących na klucze od burmistrza, która nawet urosła. I m.in. za jej przyczyną
władze samorządowe myślą o podjęciu się budowy mieszkań komunalnych albo socjalnych.

Wyjściem  naprzeciw  mieszkaniowym  oczekiwaniom  byłoby  również  wybudowanie  mieszkań  w
rejonie ulic:  Okrężnej i  Sienkiewicza przy udziale dotacji  z  Banku Gospodarstwa Krajowego. W
parterowej części dwóch budynków o 56 mieszkaniach mają znaleźć się m.in. sale przedszkolne.
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